



REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix – Travail – Patrie

UNIVERSITE D'EBOLOWA

ECOLE NATIONALE SUPERIEURE DES
SCIENCES ET TECHNIQUES MARITIMES ET OCEANQUES

BP : 292 Kribi (Cameroun)
Site web : www.enstmo-univ-ebowa.cm
Email : enstmo@enstmo-ueb.cm

REPUBLIC OF CAMEROON
Peace – Work – Fatherland

THE UNIVERSITY OF EBOLOWA

NATIONAL ADVANCED SCHOOL OF MARITIME AND
OCEAN SCIENCE AND TECHNOLOGY

PO BOX : 292 Kribi (Cameroon)
Site web : www.enstmo-univ-ebowa.cm
Email : enstmo@enstmo-ueb.cm



ECOLE NATIONALE SUPERIEURE DES SCIENCES
ET TECHNIQUES MARITIMES ET OCEANQUES
NATIONAL ADVANCED SCHOOL OF MARITIME
AND OCEAN SCIENCE AND TECHNOLOGY

26 / 00 15 4

N°...../UEb/Cab Rect

Ebolowa, le 09 SEPT 2026

COMMUNIQUE

Le Recteur de l'Université d'Ebolowa informe les candidats aux concours d'entrée en première et troisième années à l'Ecole Nationale Supérieure des Sciences et Techniques Maritimes et Océaniques (ENSTMO) de l'Université d'Ebolowa à Kribi que, la date de passage des épreuves écrites initialement fixée au Dimanche 20 Septembre 2026 est reportée au Dimanche ~~11~~ 11 Octobre 2026.

A cet effet, la date limite de dépôt des dossiers desdits concours initialement fixée au vendredi 11 Septembre 2026, est reportée au vendredi 09 Octobre 2026 à 15h30.

PRESS RELEASE

The Rector of the University of Ebolowa hereby informs the candidates for the competitive entrance examination into the first year and the third year at the National Advanced School of Maritime and Ocean Science and Technology (NASMOST) of Kribi, that The date of written tests, originally scheduled on September 20, 2026, has been postponed on October ~~11~~ 11 2026.

Therefore, the deadline for submitting applications of such competitive examination originally scheduled on September 11, 2026, has also been postponed on October 09, 2026, at 15:30 pm.

Le Recteur / The Rector



Pr. ETOA Jean Bosso